
Rådmannsutvalget 

Referat 
Møtetidspunkt:  Fredag 22. februar 2019 kl. 08.00-1530 

Møtestad:   Otta (Regionkontoret) 

Desse møtte: Halvor Nissen, Jan Egil Fossmo, for Kaija Eide Drønen, Heidi Skaug, 

Ola Helstad  Svein Holen (fra k. 12.00) og Frode Damstuen 

Til møtet låg det føre følgjande innkalling frå leiaren: 

Sak nr. Tema/sak Diverse Oppfølging 

05/2019 Godkjenning av innkalling/saksliste, samt referat fra 04.01.19 
 
Vedtak: Godkjent 

  

06/2019 Aktuelle høringer:  
Nye forskrifter. Regnskapsforskrift  
 
Rapport vedr. Ny distriktsindeks 
 

 
 
Referat fra AU v/ Jan Egil vedr . høringer 
 

 
 
 
KS V/Lesjø vil ta for seg 
rapporten og evt. formidle sin 
tolkning til AU/RU 
 
AU var opptatt av at aktuelle 
høringer blir samkjørt og 
minner RU på at 
regionadministrasjonen har  
begrenset kapasitet. 

 
 

07/2019 Regional velferdsdigitalisering og prosjekt  v/ Jan Egil  
Orienterte om tidligere søknader, og om ny søknad på midler til 
velferdsteknologi. Jan Egil pekte på den fragmenterte satsingen vi har 
regionen. Stort behov for samordning. Stor enighet om at det er viktig 
å samordne ressursene til et felles prosjekt. 
Konklusjon: 
Prosjektet blir plassert i regionrådet,, der AU blir utfordret til å 
delegere til RU å være styringsgruppe 

 
 

 
 
 
 
 
 
Jan 
Egil/Frode 
 

08/2019 Status felles Innkjøpskontor  v/ Eirik Lindseth 
Orienterte om kapasitet i forhold til forventninger fra kommunene. 
Her er det et gap. Har stor kontaktflate i kommunene. Kaija orienterte 
om en runde med Lindseth, i Sel kommune som konkluderte med at 
«dette var en viktig runde med gode tilbakemeldinger» Flere ytret 
ønske om en lignende prosess i sine kommuner. 
 
Fagrådet for innkjøp har en redusert rolle etter at Innkjøpskontoret 
ble etablert. Det ble også stilt spørsmål om behovet for å opprettholde 
Fagrådet. Hva med bistand til de store innkjøpene som f. eks i 
Regiondata? LIndseth sier at Odin eller andre må fortsatt ha en rolle 
med bakgrunn i kapasitet. Dette er knytt opp til at mange avtaler (ca. 
20) skal ut på nye anbud i samme tidsperiode. Lindseth lager en 
oppstilling som blir formidlet til rådmennene. 
 
Innkjøpsstrategi: 
Bestillingen er å lage en felles strategi, bygget på Sel sin eksisterende. 
Viktig å skille på innkjøpspolitikk og anskaffelsesstrategi, jfr. Difi. 
Utkastet har rom for kommunale variasjoner. Lindseth ønsker 
tilbakemelding på framlagt disposisjon. Det er enighet om at dette er 
et godt grunnlag. 
 
Elektrisk kraft: 

 
 

 



Revisjonen har stilt spørsmål om kommunenes kjøp av elektrisk kraft. 
Etter Lindseth sine undersøkelser er kjøp av el-kraft å forstå som 
omfattet av lov om offentlig innkjøp. 
 

09/2019 Orienteringer/Drøftinger: 
 
Orientering fra Innlandet Revisjon 
Om sammenslåing med Hedmark; Usikkert om det blir sammenslåing. 
Ny selskapsavtale skal behandles i alle kommunestyrene. Viktig at IR 
blir en del av folkevalgtopplæringen. 
 
Tilsyn Byggesak – v/ Jan Egil. Vågå kommune har 
vertskommuneansvar. Lesja ønsker å slutte seg til avtalen. Vågå vil 
videreføre vertskommuneansvaret. 
 
Dovre kommune har sagt opp avtalen om arbeidsgiverkontrollen 
med Vågå kommune v/ Jan Egil. Får budsjettkonsekvenser for Vågå. 
Lesja har ikke planer p.t. om å si opp avtalen, men skal ha en total 
gjennomgang av alle avtaler mot høsten. 
 
Gjeldsrådgivingsavtalen med Sel som vertskommuneansvar  v/ Kaija. 
Dovre har sagt opp denne avtalen. Dette vil bli løst i egen kommune. 
Lesja og Dovre har felles NAV-kontor, og vil utløse en drøfting også i 
Lesja.  
 
Viktig å sette samarbeidsområdene på dagsorden på fellesmøte 
mellom ordførere og rådmenn, jfr. vedtak i RU av august 2018. Dette 
var tenkt å gjennomføres, årlig i mai. 
 
 
Mobilt prehospitalt team v/Bjørn Steinar Storvik og Anita Nuvstad 
Se vedlagt pp 
 
Ny kommunelov 
Hvordan har tatt tak i det? 
KS-konferanse 25.april er en aktuell arena i tillegg til lederopplæring i 
regi av KS. 
 
Samlokalisering av skatteoppkrever/kontroll med Skatt  Øst på Otta 
Jan Egil refererte til et notat fra tjenestelederen i vertskommunen 
Vågå.  
 
Interkommunalt tiltak for Enøk 
Svein Holen orienterte om et initiativ til et nettverk om enøktiltak i 
regi av Enøksenteret AS. Alle kommuner har tilsluttet en søknad om 
finansiering. 
 
 
 
 
Saker som var varslet, men ble utsatt: 

- Generell gjennomgang/drøfting av div 6K-grupperinger, 
sett i forhold til Forvaltningsrevisjon om regionalt 
samarbeid av 2014. 

 
   
Referent: Frode Damstuen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PP blir distribuert 
 

 
 
 
 
Halvor 
Ola/KS 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Frode/jan 
Egil 
 
 
 
 
 
Frode/Jan 
Egil 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 


